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ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ

Írásbeli választ igénylő kérdés !

dr. Kövér László
az Országgy ű lés elnöke részére

Tisztelt Elnök Úr!

Az Alaptörvény 7 . cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgy űlésről szóló 2012. évi
XXXVI. törvény 42 . § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekr ő l szóló
10/2014 . (II. 24.) OGY határozat 124 . § (1) bekezdésére kérdést kívánok benyújtani Rogán
Antal a Miniszterelnöki Kabinetirodát vezető miniszterhez

„Hány kötvényforgalmazási engedélyró7 döntöttek a Gazdasági bizottság kihagyásával? ”

címmel, amelyre a választ írásban kérem.

Tisztelt Miniszter úr !

A letelepedési kötvények konstrukciójával és annak anomáliáival kapcsolatban a kormány
tagjai továbbra is szűkszavúan nyilatkoznak . A letelepedési kötvények évek óta zajl ó
forgalmazása olyan horderejű ügy, mely több, mint 330 milliárd forintos fizetési kötelezettsége t
ró majd a magyar adófizetőkre 2018-tól . Ilyen súlyú kérdésben tehát az adófizet ő állampolgárok
joggal várják el, hogy pontos és megfelelő tájékoztatást kapjanak ezzel kapcsolatban. Egy per
folyományaként az Országgyűlés Gazdasági bizottsága ki kellett adja a kötvényforgalmazássa l
kapcsolatos dokumentumokat, melyekbő l világosan kiderül, hogy több cég igénylései nem i s
kerültek be a bizottság elé.

Ezért az ügyben az alábbi kérdésre várom Miniszter úr válaszát :

1. Hány alkalommal kerülte meg az Országgyűlés Gazdasági bizottságának bevonását
bizottsági elnökként a letelepedési kötvényeket forgalmazó cégek jóváhagyásánál ?

2. Miért döntött ezekben az esetekben a bizottság megkerülésével? Milyen jogszabál y
alapján tette ezt?

3. Pontosan mikor, kikkel és mirő l tárgyalt a letelepedési kötvények forgalmazásár a
létrejött cégek vezetői közül? Kérem a tárgyalás dátumát és a tárgyaló fél nevé t
szíveskedjen megadni .

Budapest, 2018 . február „

Demeter Márta
országgyűlési képviselő
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